

Title (en)

Valve assembly for a vacuum package.

Title (de)

Ventil für eine Vakuumverpackung.

Title (fr)

Souape pour récipient sous vide.

Publication

EP 0274285 A1 19880713 (FR)

Application

EP 87400040 A 19870109

Priority

EP 87400040 A 19870109

Abstract (en)

- A vacuum valve for a container, produced as a single piece of plastic material and comprising a base (1) delimiting an orifice (2) and a stopper (3) intended to close the said orifice (2) and attached to the said base by means of a connection tongue (4) joined to the periphery of the said base. - This valve is characterised in that the said base (1) comprises a peripheral zone (5) which is provided in order to be welded onto the said package, and in that that part of the said peripheral zone (5) which is covered by the said connection tongue, folded over when the stopper is housed in the said orifice (2), comprises a recess (24) enabling the corresponding part (4A) of the said connection tongue (4) to be received at least partially therein. - Production of a weldable valve which is simple and easy to manufacture. <IMAGE>

Abstract (fr)

- Souape à vide pour récipient, réalisée en une seule pièce de matière plastique et comportant une base (1) délimitant un orifice (2) et un obturateur (3) destiné à fermer ledit orifice (2) et solidaire de ladite base par une languette de liaison (4) liée à la périphérie de ladite base. - Selon l'invention, cette souape est caractérisée en ce que ladite base (1) comporte une zone périphérique (5) prévue pour être soudée sur ledit récipient et en ce que la partie de ladite zone périphérique (5), recouverte par ladite languette de liaison repliée lorsque l'obturateur est logé dans ledit orifice (2), comporte un évidement (24) permettant d'y loger au moins partiellement la partie correspondante (4A) de ladite languette de liaison (4). - Obtention d'une souape soudable, simple et facile à fabriquer.

IPC 1-7

B65D 81/20; B65D 47/04

IPC 8 full level

B65D 47/08 (2006.01); B65D 79/00 (2006.01); B65D 79/02 (2006.01); B65D 81/20 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 47/0842 (2013.01 - EP); B65D 79/0087 (2020.05 - EP US); B65D 79/02 (2013.01 - EP); B65D 81/2038 (2013.01 - EP); B65D 2251/1016 (2013.01 - EP); B65D 2251/20 (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [YD] US 3854618 A 19741217 - BEGHNINI G
- [Y] GB 828760 A 19600224 - MORTON SALT CO
- [Y] US 2638263 A 19530512 - JESNIG CHARLES J
- [Y] FR 1493276 A 19670825
- [A] US 4106672 A 19780815 - TECCO CHARLES, et al
- [A] US 3850350 A 19741126 - TOWNS E, et al
- [A] US 3243071 A 19660329 - KIMMEL RICHARD L
- [A] BE 551178 A

Cited by

GB2375531A; EP1323643A1; WO2022075837A1; WO9108151A1; WO9516618A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0274285 A1 19880713; EP 0274285 B1 19910703; AT E64914 T1 19910715; DE 3771195 D1 19910808; ES 2022903 B3 19911216; GR 3002248 T3 19921230

DOCDB simple family (application)

EP 87400040 A 19870109; AT 87400040 T 19870109; DE 3771195 T 19870109; ES 87400040 T 19870109; GR 910400486 T 19910704